



Notes: Photos are for REFERENCE ONLY. Crystals or gemstones may be different and the metal parts may be changed because of unavoidable reasons.

EverGreen



**Energised Gemstones
Tuned by Nada Brahma**

REGAIN VITALITY, RADIATE LOVE AND PASSION

Green gemstones mostly heal the Heart Chakra as Green is the colour related to Heart Chakra. **EverGreen** generates the healing power of Malachite, combining the energy of Aventurine for purification. It is good for urbanite, especially for creative works.

Malachite has antioxidant for regeneration and reduce skin allergic reactions. It purifies Heart Charkas that helps to release negative energy for self-healing. It also removes the obstacles at Throat Chakra that enhance communication skills.

Aventurine is regarded as "The Stone of Life", meaning is prosperity and confidence. It helps to purification, brings good luck and increases creativity.

Pearl can adjust the fire element, helps to create an ideal living and working space, and support to achieve your wills.



2 DESIGNS: WITH PEARLS OR WITHOUT PEARL

Suggested Energy Exchange:
SGD 96 / HKD 580 / TWD 2320 /

MYR 290 each (Exclusive shipment & tax)

Fill the order form:
<https://tinyurl.com/Sonic-Alchemy-Product>

PAYMENT DETAILS

Bank Transfer

For Hong Kong Local

Acc. Name: SPACE OF PURITY & AWARENESS LTD.

Bank Account Number: 652-561549-838

Bank: HSBC

For Overseas (Suggested by Wise.com)

Acc. Name: SPACE OF PURITY & AWARENESS LTD.

Bank Account Number: 652-561549-838

Bank: The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited, Hong Kong

Bank Address: 1 Queen's Road Central, Hong Kong

Swift Code: HSBCHKHCHKH



注意：照片僅供參考。水晶或寶石顏色與實物或有不同，金屬部分可能因不可避免的原因而改變。

萬年青



正宗水晶，能量全啟動
以Nada Brahma 調整頻率

重拾活力 · 散發愛與青春

心輪的代表顏色是綠色，綠色的晶石都療癒與啟動心輪能量的功效。「萬年青」發揮孔雀石再生的療癒能力，結合東菱玉淨化心靈的功效，非常適合平日工作、壓力重的都市人，對從事創意工作者更加合適。

孔雀石能抗氧化，減少外界對皮膚的刺激；淨化心輪，有助平伏情緒、釋放負能量，自我療癒。它能消除喉輪相關的障礙，增強溝通能力，令說話更有說服力。

東菱玉被視為「生命之石」，有助淨化心靈、帶來好運，增加創意，也是招財的幸運石。

珍珠能調整環境中的火元素，有助創建個人理想的生活、工作空間，有心想事成的功效。



兩款設計：珍珠配東菱玉 或 純東菱玉

能量交換：每條

SGD 96 / HKD 580 / TWD 2320 / MYR 290
(不包括郵費及稅項)

網上訂購表格：

<https://tinyurl.com/Sonic-Alchemy-Product>

付款詳情

銀行轉帳

香港本地

帳戶名稱：SPACE OF PURITY & AWARENESS LTD.

銀行帳號：652-561549-838

銀行名稱：HSBC 香港上海滙豐銀行

香港以外地區（建議使用wise.com）

帳戶名稱：SPACE OF PURITY & AWARENESS LTD.

銀行帳號：652-561549-838

銀行名稱：The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited, Hong Kong
銀行地址：1 Queen's Road Central, Hong Kong

Swift 號碼：HSBCHKHKKH